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>1.生日蛋糕英语祝福寄语
1、今天是你的生日，当你打开手机的第一瞬间，我送给你今天的第一个祝福!
Today is your birthday, when you open the first moment of mobile phone, I give you today\'s first blessing!
2、送上我诚挚的生日祝福，情深意重，祝你在未来的一年里，心想事成!
Send my sincere birthday greetings, affectionate, I wish you every success in the coming year!
3、祝你生日快乐，永远都幸福、仰首看见康庄大道在面前，俯首看见金银铺满地!
Happy birthday to you, always happy. Look up and see Kangzhuang Avenue in front of you. Look down and see gold and silver all over the floor!
4、赠你明月清风，赠你深深情谊，你的生日是我的欢乐，也是岁月的馈赠。
Give you the clear breeze of the moon, give you deep friendship, your birthday is my joy, but also the gift of years.
5、生日快乐!祝你事业成功，爱情甜蜜，生活幸福，天天快乐，事事开心!
Happy birthday! Wish you success in your career, sweet love, happy life, happy everyday, happy everything!
6、祝你生日快乐，愿你生活幸福。快乐不仅今天有，希望天天有。
Happy birthday to you and happy life to you. Happiness not only exists today, but also every day.
7、愿朋友们的祝福汇成一条快乐的银河，一起涌向你。朋友，生日快乐!
May the blessings of friends merge into a happy galaxy and flow to you together. Happy birthday, friend!
8、告别昨天的日子，今天的世界将会更精彩!
Say goodbye to yesterday, today\'s world will be more wonderful!
9、祝我快乐的、漂亮的、热情奔放的、健康自信的、充满活力的朋友，生日快乐!
Happy birthday to my happy, beautiful, enthusiastic, healthy, confident and energetic friends!
10、愿你在生日的日子里，充满绿色的畅想，金色的梦幻。
May your birthday be filled with green thoughts and golden dreams.
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1、摘一片雪花，把祝串成洁白的树挂，为你的生日奉献一朵亮丽的心花。
Pick up a snowflake, and wish you a bunch of white trees to make a beautiful flower for your birthday.
2、愿我们的友谊如同太阳与大地的结合一样自然，一样自由，一样充满生机。
May our friendship be as natural and free as the combination of the sun and the earth.
3、生活富庶喜盈盈，日子过得甜蜜蜜，快快活活乐陶陶，乐乐悠悠喜上眉梢!
Life is full of happiness, life is sweet, and life is happy and joyful.
4、甜甜的蛋糕，甜甜的祝福，轻柔的烛光，深深的祝福。生日快乐!
Sweet cakes, sweet wishes, gentle candles, deep blessings. Happy birthday!
5、朋友，在这美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐!
Friends, in this beautiful day, grasp your happiness. Happy birthday to you!
6、一份不渝的友谊，执着千万个祝福，给我想念的兄弟姐妹，温馨地问候。
For our ever lasting friendship, send sincere blessings and warm greetings to my brothers and sisters whom I miss.
7、思念万千，祝福无数，在你生日来临之际，祝君生日快乐!
Miss you, bless you, happy birthday to you when your birthday comes.
8、年年生日，岁岁平安。愿心情如夏日玫瑰，绽放出快乐、幸福、美满!
Every year\'s birthday is safe. May our hearts be like summer roses, full of happiness, happiness and happiness.
9、把我的礼物送上，把我的心儿捎上，坚信你会快乐无比祝生日快乐!
Send my gift to my heart and believe that you will be happy. Happy birthday!
10、今天是我闺蜜生日，祝她生日快乐好么，祝我们的友谊天长地久!
Today is my girlfriend\'s birthday. Wish her a happy birthday. OK, may our friendship last forever!
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1、I sincerely feel a grateful interest in each return of this happy anniversary. Send you a birthday card and the accompanying gift is a token of my best wishes for your success and happiness.
每到你的生日，我都十分快乐。送上一张生日卡和一件礼物，略表心意。祝事业成功、生活幸福!
2、A gift of love for your birthday, which is a warm wish from my heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安!
3、It is not everyday you have a birthday, so hope you have a wonderful one. May it be followed by days and weeks and months and years of happiness for you!
不是每天都能过生日，希望你今天生日快乐，愿你年年岁岁幸福永伴!
4、Birthday comes and birthday goes each year, and this leaves the happy memories for ever. May this special day brightens each hour like sunshine that cheers every flower.
年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放!
5、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
6、Looking back across the years, we come to realize that it takes many birthdays to make us kind and wise. Growing older only means the spirit grows serene. Happy birthday!
回首以往，我们渐渐认识到，是这些众多的生日使我们宽厚仁爱，更增智慧，年龄的增长使心境愈趋宁静。祝生日快乐!
7、May your life brighter as eachbirthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
8、May your birthday bring lots of joy in the year you have begun. Accept my wishes for many happy returns on your birthday.
愿你的生日带给你无限快乐的一年，请接受我的生日祝福!
9、May each hour be happy one on this special day. May the day ahead be more than happy, too, as all your dreams and plans work out just right for you.
祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传!
10、Wishing you a wonderful birthday. You make this world a nicer place just by being so kindhearted. May this day that is all your own hold happiness for you and the years to come be filled with all the best things, too.
祝你生日快乐，你的善良使这个世界变得更加美好，愿这完全属于你的一天带给你快乐，愿未来的日子锦上添花!
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1、keep in good health and good spirit both on your birthday and all through the year. Hope your birthday is happy and your wishes all come true.
祝你生日健康愉快，祝你天天健康愉快，愿你一切愿望都能实现。
2、appy birthday. May gladness fill your every hour on this special day.
生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
3、here\'s happiness in wishing you the jous of a beautiful day and hoping life\'s most wonderful things will always come your way!
4、Pray receive my sincerest congratulations on this auspicious day.
谨祝千秋令旦。
5、ay your life brighter as each birthday comes and goes. The nicest kind of birthday that could be wishes for you.
愿你每个生日都使生命更加亮丽，祝生日无比美好、快乐!
6、Don’t feel bad growing old. I am right behind you.
变老了，不要难过。我只比你年轻一点点而已。
7、ay your birthday be a celebration of the life. Wish you all happiness, health and prosperity with many returns of the day.
愿你的生日是对生命的歌颂，祝健康快乐，事业蒸蒸日上。
8、ongratulations and warmest wishes for your birthday and every day.
祝你生日快乐，天天快乐!
9、ppy birthday to a marvelous friend.
祝一个了不起的朋友生日快乐!
10、With best wishes for a happy birthday.
的愿望祝你生日快乐。
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1、The kindest friend there could ever be is the kind of friend you are to me.
Happy Birthday!
世上如有诤友， 那就是像你对我那样关怀的朋友。
祝你生日快乐!
2、Among the friends we make in life, there are only one or two who can be called \"a special friend\" and thats how I think of you.
You show the warmth of your friendship in so many different ways,That’s why I hope your birthday is the happiest of days.
在我们结交的朋友中，只有一、二人堪称“知已”。 我正是这样看你。你事无巨细都表现出温馨的友谊，为此我祝你生日幸福无比。
3、Happy birthday to a wonderful person!
祝一位极帅的人生日快乐!
4、Wishing you a wonderful day and a year filled with happiness!
祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里!
5、Hope your birthday is like you —— special.
A Happy Birthday!
希望你的生日像你一样——不同寻常。 生日快乐!
6、Happy birthday、I hope today treats you well.
生日快乐，祝你今天过得愉快!
7、Each birthday is a milestone we touch along lifes way、May your birthday be happy in more ways than one.
每个生日都是我们人生之旅的一个里程碑，愿你的生日百事顺意。
8、A gift of love for your birthday, which is a warm wishfrommy heart. Happiness for your birthday and always.
送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安！
9、Here comes today with special pride in all the achievements you have made. May your dearest wishes through all the years in store come true, and make you happier than you have ever been before.
愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
10、Happy birthday、May gladness fill your every hour on this special day.
生日快乐!愿这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
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